
Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának  
 

2019. szeptember 19-én csütörtökön 08:00 órakor megtartott rendes nyílt ülésének 
 

jegyzőkönyve 
 

50/2019. (IX. 19.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
51/2019. (IX. 19.) határozat a napirendi pontokról  
52/2019. (IX. 19.) határozat Őrbottyán Város Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Koncepciójának 
felülvizsgálatáról 
53/2019. (IX. 19.) határozat Őrbottyán Város Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 
62/2019. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 

Jegyzőkönyv 
 
Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának 2019. szeptember 
19-én, csütörtökön 08:00 órakor megtartott rendes nyílt üléséről. 
 
Jelen vannak:  Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök 
 Benedek Éva bizottsági tag 
 Kollár Sándor bizottsági tag 
 Könczölné Bulyáki Mónika bizottsági tag 
 Szántó Veronika bizottsági tag 
 Kmetty Károly polgármester 
 Szabó István alpolgármester 
 Gállné Mezősi Szilvia jegyző 
 Kiskuti Petra aljegyző 
 Batki Gabriella gazdasági vezető 
 Károlyfi Levente műszaki irodavezető 
 Balázsné Szalai Katalin óvodavezető 
 Zachar Zalán Őrbottyáni Rendőrőrs, őrsparancsnok 
 Bolyky Miklós plébánia vezető 
 Pataki Gábor Őrbottyáni Rendőrőrs, főtörzsőrmester 
 Oláh Henrietta jegyzőkönyvvezető 
 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 

 

Nyílt ülés keretében: 
 

1. A 2019-2024. évekre vonatkozó Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Koncepció felülvizsgálata 
2. Őrbottyán Város Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 3/2019. (II. 27.) önkormányzati 

rendelet módosítása 
3. Egyebek 
 

Zárt ülés keretében: 
 

4. Az Őrbottyáni Vállalkozói Park hasznosítása 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Köszöntöm a bizottsági ülésen megjelenteket. Külön 
köszöntöm Zachar Zalán őrnagy urat a Rendőrőrs részéről és Bolyky Miklós diakónus urat. 
Megállapítom, hogy a bizottság 5 tagja jelen van, így a bizottság határozatképes. Jegyzőkönyv 
hitelesítésére Benedek Éva bizottsági tagot kérném fel. Aki ezzel egyetért, az kérem, kézfelemeléssel 
jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az 
alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának 50/2019. (IX. 19.) 
határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 
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Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága a 2019. szeptember 19-
én, csütörtökön 08:00 órakor tartandó ülés jegyzőkönyvének hitelesítőjeként Benedek Éva bizottsági 
tagot választja.  

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: A kiküldött napirendi pontokkal kapcsolatban van 
valakinek módosító javaslata? Amennyiben nincs, aki elfogadja a napirendi pontokat az kérem 
kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a napirendi 
pontokról, melyet a bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának 51/2019. (IX. 19.) 
határozata a napirendi pontokról  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi Bizottsága a 2019. szeptember 19-
én, csütörtökön 08:00 órakor kezdődő ülés napirendi pontját az alábbiak szerint: 

Nyílt ülés keretében: 

1. A 2019-2024. évekre vonatkozó Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Koncepció felülvizsgálata 
2. Őrbottyán Város Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 3/2019. (II. 27.) 

önkormányzati rendelet módosítása 
3. Egyebek 

Zárt ülés keretében: 

1. Az Őrbottyáni Vállalkozói Park hasznosítása 

1. napirendi pont: A 2019-2024. évekre vonatkozó Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Koncepció 
felülvizsgálata 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Aljegyző asszony és István készítették az 
előterjesztést. A cél az a folyamatos kapcsolattartás lenne a szervezetekkel. Ezeket a 
kapcsolattartásokat eseti, illetve egyedi helyzetekben tudjuk eszközölni egymással. 

Szabó István alpolgármester: Szeretném megköszönni mindenkinek, akik segítettek a fórumoknál és 
egyéb rendezvényeknek, Évinek a segítségét az iskolába, Petrának a segítségét az elkészítésben és a 
Rendőrségnek a jelenlétet. Azt látjuk, hogy a létszám náluk sem megoldott. A polgárőrség nem kapott 
meghívót, de Csaba nem tudott most itt lenni, majd akkor elmondom neki, hogy mi történt. A nyakpántok 
beszerzésében a segítséget Gabinak köszönöm és az önkormányzatnak ezeknek a pénzeknek a 
lehetővé tételét. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Mennyiben tudtátok megvalósítani a katolikus 
táborban, hogy a bűnmegelőzésről tudjatok beszélni? 

Bolyky Miklós plébánia vezető: Előzetesen beszéltünk Istvánnal a nyakpánttal kapcsolatban. Mi azt 
csináltuk, hogy egy foglalkozás keretében beépítettük ezt a témát. A gyerekek örültek, odafigyeltek, 
aktívak voltak, szerintem hasznos volt. Ha a jövőben lesz még ilyen, akkor szívesen csatlakozunk. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Ennek nagyon örülök, köszönjük a munkátokat. 
Zalán, hogy látod azt, hogy a létszámhleyzet nem bővült? 

Zachar Zalán őrsparancsnok: Mindenkinek köszönöm a munkáját, aki a közbiztonságban és a 
közrendfenntartásban részt vett, a  polgárőröknek, közterület-felügyelőknek és mindenki másnak. A 
létszám helyzetünk most javult, két fő hallgatót kaptunk, akik most másodévesek a középiskolában úgy, 
hogy 1 év múlva, ha végeznek, akkor a teljes állomány részét képezhetik.  Két hölgyről van szó, nagyon 
lelkesek.  

Pataki Gábor 08 óra 07 perckor megérkezett a tanácsterembe. 

Zachar Zalán őrsparancsnok: A fokozott folyamatos rendőri jelenlét a létszámhelyzetből kifolyólag 
javítható még, és én úgy látom, hogy javulni is fog. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Köszönjük a munkátokat és, hogy együtt tudtunk 
dolgozni. Jó munkát kívánunk nektek. 

Kollár Sándor bizottsági tag: A rendőrség és a polgárőrség együttműködésével kapcsolatban én olyan 
részben személyes élményt szeretnék elmondani, amit a későbbiekben lehet célszerű lenne jelezni. 
Tavaly a téli időszakban volt egy kerékpáros baleset a bottyáni részen. Éppen én voltam a szolgálatban, 
mikor megtörtént az eset, amit akkor Vácra lejelentettünk. A baleset megtörténte után egy 40-45 perccel 
később ott jártunk azon a részen és láttuk, hogy helyszínelés van és lezárás. Kérdeztük, hogy tudunk-
e segíteni.  
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Azt nem értettük, hogy ha a polgárőrség lejelenti az esetet és tudták azt, hogy ott vagyunk akkor a 
helyszíni kollégák miért nem kérték a segítségünket, mert akkor 3 rendőr kolléga felszabadult volna 
abban a pillanatban. 

Zachar Zalán őrsparancsnok: Sajnos ilyen előfordulhat, ilyen információhiányból adódó esetek. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Szeretnénk Kati megkérdezni, hogy neked mi a 
véleményed, hogyan tudjátok a bűnmegelőzést bevezetni a kisgyerekeknél? 

Balázsné Szalai Katalin óvodavezető: Köszönöm a Váci Rendőrkapitányságnak, hogy a tavalyi év 
folyamán kint volt tőlük egy rendőr és minden csoportot végig járt és elmondta mire figyeljenek. 
Bemutatta az egyenruhát, megértette a gyerekekkel, hogy ne féljenek a rendőröktől. Én ezt nagyon 
hasznosnak tartottam és idén szeptemberre is egyeztettünk időpontot. A bűnmegelőzéssel 
kapcsolatban a szülőkkel is kell kommunikálni. 

Zachar Zalán őrsparancsnok: Bővült 2 fővel a bűnmegelőzési kollégák létszáma úgy, hogy most még 
többet tudnak majd jönni a bűnmegelőzési tanácsadók. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Köszönjük szépen. Kérdezem a bizottsági tagokat, 
hogy van-e kérdés. Én szeretném megköszönni a közös munkát és jó munkát kívánok mindenkinek a 
jövőben. Aki a koncepciót elfogadásra javasolja a testületnek, az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az 
alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának 52/2019. (IX. 19.) 
határozata Őrbottyán Város Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Koncepciójának felülvizsgálatáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottsága a határozati javaslatot, mely 
szerint:  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete felülvizsgálta Őrbottyán Város 2019-2024. évekre 
vonatkozó Közbiztonsági és Bűnmegelőzési Koncepcióját és úgy határoz, hogy az Intézkedési Tervben 
meghatározott intézkedéseken nem módosít, tudomásul veszi azok végrehajtásában 2019-ben tett 
intézkedéseket. Felhatalmazza Szabó István alpolgármestert, hogy az Ügyrendi Bizottsággal 
együttműködve koordinálja a Koncepció részét képző Intézkedési Tervben meghatározott intézkedések 
végrehajtását. 

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja.  

Bolyki Miklós, Zachar Zalán, Pataki Gábor 08 óra 16 perckor elhagyták a tanácstermet. 

2. napirendi pont: Őrbottyán Város Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 3/2019. (II. 
27.) önkormányzati rendelet módosítása 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Mind a két bizottság támogatta a módosítást. Ezzel 
kapcsolatban kérdezem a bizottságot, hogy van-e kérdés. Amennyiben nincs, aki a rendelet-tervezetet 
elfogadásra javasolja a testületnek az kérem kézfelemeléssel jelezze. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia, a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az 
alábbi határozatot: 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Ügyrendi Bizottságának 53/2019. (IX. 19.) 
határozata Őrbottyán Város Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 62/2019. (II. 27.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Ügyrendi  Bizottsága az Őrbottyán Város 
Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 3/2019. (II. 27.) önkormányzati rendelet módosításáról 
szóló rendelet-tervezetet a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

3. napirendi pont: Egyebek 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Egyebek napirendi pontba annyit szeretnék mondani, 
hogy nagyon köszönöm mindenkinek a munkáját, mind az anyagok előkészítésében mind a 
részvételben. Én úgy gondolom, hogy egy fejlődésnek indult életet láthatunk és büszke vagyok arra, 
hogy 5 évig itt ülhettem veletek és egy jó csapat állt össze, függetlenül attól, hogy nem mindenben 
értettünk egyet. Mindenkinek jó munkát és nagyon jó egészséget kívánok. 

Kollár Sándor bizottsági tag: Eltűntek a Radnóti utcából a forgalomirányító táblák. 
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Kmetty Károly polgármester: Igen, lakossági igény is volt. A kanyarnál ki fogunk rakni tükröt és az 
elsőbbséget szabályozó táblákat. 

Kollár Sándor bizottsági tag: Hogy oldódott meg a Konnektor tábor? Felmerült a nyár elején, hogy a 
KLIK bérleti díjas szerződést akar kötni. 

Kmetty Károly polgármester: Felvettem a KLIK igazgatójával a kapcsolatot, megoldódott.  

Kollár Sándor bizottsági tag: A közbeszerzésekkel kapcsolatban egyszerre 3 közbeszerzést írtunk ki, 
most 2-ről döntöttünk és van egy harmadik. A  saját csarnokunk, aminek hosszabb a határideje, ami 
miatt nem került hozzánk vagy mi az oka? 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: Azért kellett várni, mert az 5 telket össze kellett vonni és a 
földhivatalnál még csak most jegyezték be a telekösszevonást. 

Kollár Sándor bizottsági tag: Idén még akkor ez ki lesz írva? 

Károlyfi Levente műszaki irodavezető: Az a tervünk, hogy igen. 

Kollár Sándor bizottsági tag: Köszönöm szépen. 

Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági elnök: Köszönöm. Amennyiben nincs több kérdés, 
köszönöm a részvételt a nyílt ülést bezárom és zárt üléssel fogjuk folytatni a munkát. 

Mivel több napirendi pont nem volt, Csernákné Szoboszlai Szilvia megköszönte a részvételt és 
a nyílt ülést 08 óra 21 perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

 

 Csernákné Szoboszlai Szilvia Benedek Éva 

 bizottsági elnök bizottsági tag 

  jegyzőkönyv hitelesítő  


